
vergroting van de kans op arrestatie
van deze mensen.

De heer Verhagen (CDA): Waarbij u
niet uitsluit dat het in het mandaat
komt...

Minister Van Mierlo: Nee, ik sluit
niets uit.

De heer Verhagen (CDA): ...maar
ook niet stelt dat u zich hard zult
maken voor een formulering in deze
zin.

Minister Van Mierlo: Nee, daarvoor
moet ik eerst zeker weten dat het
echt op een verantwoorde manier
kan. Dat weet ik niet, maar ik sluit
het niet uit.
De heer Van den Bos heeft de

regering gevraagd een commissie in
te stellen om advies uit te brengen
over een gecoördineerde
voorlichtingsstrategie en om de
mogelijkheden te onderzoeken om
een eenduidig beeld van Nederland
uit te dragen. Ik had mij voorgeno-
men daar een uitvoerige beschou-
wing over te geven, ook in relatie tot
de vraag van mevrouw Sipkes waar
de gelden voor cultuur naartoe gaan.
Ik zou dat hebben toegespitst op vrij
uitgesproken opvattingen die ik heb
over de voorlichting over Nederland.
Ik vind alleen dat ik daarvoor tijd
nodig heb. Ik heb geen zin om dat in
twee of drie zinnen te doen. Ik zal
een andere gelegenheid zoeken om
dat de Kamer duidelijk te maken.
Ik zeg eerlijk dat ik zo’n commissie

weinig zinvol vind. Ik hoop dat
wijzelf in staat zijn met gebruikma-
king van interne en externe krachten
tot een concept daarvoor te komen.
Ik vind dat je commissies alleen
moet instellen als je geen kans ziet
om zelf tot een fatsoenlijke benade-
ring te komen. Wij zien dat voorlopig
wel. Er vindt nu ook al coördinatie en
afstemming van activiteiten plaats in
de werkgroep Holland imago, waarin
onder andere het Nederlands bureau
voor toerisme, het Commissariaat
voor buitenlandse investeringen in
Nederland, de KLM, de gemeente
Amsterdam en Buitenlandse Zaken
zitting hebben. Dat is niet het
volledige antwoord. Het antwoord is
wat ik zojuist zei. Wij willen met een
concept komen. Wat is Nederland en
hoe willen wij Nederland in de
wereld laten zien? Daar zijn zeer
expliciete opvattingen over. Ik wil de
heer Van den Bos dus vragen om

nog even te wachten met het
indienen van een motie daarover.
De heer Van Middelkoop heeft een

buitengewoon interessante laatste
vraag gesteld over het dreigende
uiteenvallen van de staat België, de
discussie die daarover ontstaat en de
situatie in Wallonië. Ik had mij
voorgenomen om daar in elk geval
als verschijnsel over te praten, niet
zozeer over België alswel over het
verschijnsel van het uiteenvallen van
staten over de hele wereld. Als het
zo zou zijn, geef ik toe dat een
buurland daarbij altijd een hoge
interesse heeft, in de wetenschap dat
een en ander gevolgen kan hebben.
Het gaat echter te ver om nu vooruit
te lopen op de mogelijkheid dat zich
zoiets voordoet. Ik vind het verstan-
diger om dat niet als uitgangspunt te
nemen. Nederland probeert met de
centrale staat België zoveel mogelijk
zaken te doen. Wij doen dat ook op
een effectieve manier op dit moment
in Europa. Steeds meer worden wij
ook uitgedaagd om zaken te doen
met de in belang toenemende
gewesten. Wij doen dat ook. Ik zou
daar graag nog eens op terugkomen
als daar wat meer tijd voor is.

De voorzitter: De minister heeft
toegezegd vanavond schriftelijk de
antwoorden op een aantal vragen te
verspreiden onder de leden.

De (algemene) beraadslaging wordt
geschorst.

De voorzitter: Na de dinerpauze
zullen wij eerst gedurende één
kwartier spreken over de Wet
waardering onroerende zaken. Na
ommekomst van precies een kwartier
zal de beraadslaging over de
begroting van Buitenlandse Zaken
worden voortgezet.

De vergadering wordt van 19.16 uur
tot 20.35 uur geschorst.

Voorzitter: Weisglas

Aan de orde is de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Algemene pensioenwet
politieke ambtsdragers (de
maatstaf voor de duur van het
recht op uitkering en enige
andere onderwerpen) (24632).

Dit wetsvoorstel wordt zonder
beraadslaging en, na goedkeuring

van de onderdelen, zonder stemming
aangenomen.

Aan de orde is de voortzetting van
de behandeling van:
- het wetsvoorstel Wijziging

van de Gemeentewet, de
Waterschapswet, de Wet op de
inkomstenbelasting 1964, de
Wet op de vermogensbelasting
1964, de Algemene wet inzake
rijksbelastingen, alsmede de Wet
waardering onroerende zaken
(Aanpassingswet Wet waardering
onroerende zaken) (25037), en
van:
- de motie-Giskes over een zorg-
kostenaftrek in de inkomstenbelas-
ting (25037, nr. 15);
- de motie-H.G.J. Kamp c.s. over
verlaging van de vermogensbelas-
ting (25037, nr. 16).

(Zie vergadering van 6 november
1996.)

De algemene beraadslaging wordt
heropend.

De voorzitter: Zoals u weet, gaat
het om een zeer korte heropening
van de beraadslaging. Vóór de
dinerpauze is bekendgemaakt dat
hiervoor een kwartier staat. Laten wij
er twintig minuten, dus tot negen
uur, van maken. Ik wil dat verdelen
in spreektijden van zo’n twee
minuten voor de Kamerleden en tien
à twaalf minuten voor beide
staatssecretarissen. Als dat niet lukt,
zal ik de behandeling om precies
negen uur onderbreken. Datgene wat
dan overblijft komt na de behande-
ling van de begroting van Buiten-
landse Zaken, vannacht om ongeveer
twee uur!

©

Mevrouw Noorman-den Uyl (PvdA):
Voorzitter! Ik heb om een heropening
van het debat over de aanpassing
van de Wet waardering onroerende
zaken gevraagd, en wel om twee
redenen. De belangrijkste was de
brief die door de minister en de
staatssecretaris van Financiën aan de
Kamer is gestuurd. In die brief stond
een opvatting van het kabinet over
het amendement, ingediend door de
Partij van de Arbeid en D66. Het
beeld dat in de brief werd geschetst
door het kabinet, was nogal kritisch
en afwijzend. Zo kwam het in ieder
geval bij mij en vele anderen over. Ik

Van Mierlo

Tweede Kamer Waardering onroerende zaken
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